
PROTOKÓŁ NR XX/1/2007 
z XX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 listopada 2007 r. w sali 
posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

Na ustawowy stan 27 radnych w XX sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 26 
radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XX sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
- Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Stanisława Sienko - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających 
z Miastem, a także przybyłych mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu/. 
 
Poinformował,  że planowane jest odbycie kolejnych sesji Rady Miasta w terminach:  
- 20 grudnia 2007 r. (czwartek),  
- 28 grudnia 2007 r. (piątek). 
 
Przypomniał, że zgodnie z procedurą uchwalania budżetu Miasta Komisje są zobowiązane do 
przedłożenia opinii i wniosków w terminie do dnia 3 grudnia 2007 r.  
 Przedstawił proponowany porządek obrad XV sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik 
nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 

 
1. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu wyborczym 

nr 1 – Rzeszów /druk nr XX/1/2007/. 
 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

 
3. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji. 

 
4. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok. 
 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 
 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej (ulica Rejtana). 
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8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu 

w 2008 roku. 
 
9. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych /druk nr 

XX/17/2007/. 
 

10. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny zakupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego za 2008 rok na obszarze Gminy Miasto Rzeszów /druk nr 
XX/16/2007/. 

 
11. Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat od posiadania psów /druk nr XX/15/2007/. 

 
12. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr 

XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego „Planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006-
2008”. 

 
13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Taryf na zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 
2008”. 

 
14. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. 
 
15. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Programu 

„Uczenie się przez całe życie” Comenius – Partnerskie Projekty Szkół /druk nr 
XX/2/2007/. 

 
16. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /druk nr XX/3/2007/. 

 
17. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 
1 w Rzeszowie /druk nr XX/4/2007/. 

 
18. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów zadania w zakresie przyjmowania osób 
w stanie nietrzeźwości – dowiezionych z terenu gmin i powiatów województwa 
podkarpackiego – oraz prowadzenia opieki nad tymi osobami do czasu ich 
wytrzeźwienia /druk nr XX/5/2007/. 

 
19. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2008 rok 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie” /druk nr XX/6/2007/. 

 
20. Uchwała w sprawie zasad dokonywania przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury i sprzętu  
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     medycznego oraz zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego /druk nr 
     XX/13/2007/. 

 
21. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 
i Przemocy /druk nr XX/14/2007/. 

 
22. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok /druk nr XX/7/2007/. 

 
23. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli i sprzętów /druk nr 

XX/12/2007/. 
 

24. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony. 

 
25. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Rolnicza) 

/druk nr XX/8/2007/. 
 

26. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Sportowa) 
/druk nr XX/9/2007/. 

 
27. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Wieniawskiego i zwolnienia 
z przetargowego trybu zawarcia umowy /druk nr XX/10/2007/. 

 
28. Uchwała w sprawie określenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu 

drogowego taksówką /druk nr XX/11/2007/. 
 

29. Uchwała uchylająca uchwałę nr XVII/272/2007 Rady Miasta Rzeszowa 
z dnia 28 sierpnia 2007 r. /druk nr XX/18/2007/.  

 
30. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 160/15/2007, 

uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie /druk nr XX/19/2007/. 

 
31. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 161/16/2007 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/11/2000 w rejonie ul. 
Szewskiej w Rzeszowie /druk nr XX/20/2007/. 

 
32. Uchwała w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIX/114/2005 Rady Miasta Rzeszowa 

z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 104/12/2005 na osiedlu Staromieście 
w Rzeszowie /druk nr XX/22/2007/.         
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33. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVII/65/2005 Rady Miasta Rzeszowa 

z dnia 22 marca 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005 w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie, 
w części oznaczonej symbolem B /druk nr XX/21/2007/. 

 
34. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 uchwalonego 

w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto 
w Rzeszowie /druk nr XX/24/2007/. 

 
35. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 98/6/2005_A w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie /druk nr 
XX/23/2007/. 

 
36. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 
37. Zapytania i interpelacje. 

 
38. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 

następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 
1. Wprowadzenie - w pkt 2a – uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa 

na 2007 rok, 
2. Wprowadzenie - w pkt 15a – uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
3. Zdjęcie z porządku obrad pkt 29 – uchwały uchylającej uchwałę Nr 

XVII/272/2007 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 28 sierpnia 2007 r. /druk nr 
XX/18/2007/ - wniosek Prezydenta Miasta. 

 
Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 
 
 Wniosek o wprowadzenie - w pkt 2a - uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2007 rok został przyjęty jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 

Wniosek o wprowadzenie - w pkt 15a - uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki został przyjęty jednomyślnie 
(24 głosami „za”). 
 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 29 – uchwały uchylającej uchwałę 
Nr XVII/272/2007 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 28 sierpnia 2007 r. został przyjęty 
jednomyślnie (20 głosami „za”). 
   
 
Porządek obrad XX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 
1. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu wyborczym 

nr 1 – Rzeszów /druk nr XX/1/2007/. 
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2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

 
3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji. 

 
5. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok. 
 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 

 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 
 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej (ulica Rejtana). 

 
9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu 

w 2008 roku. 
 
10. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych /druk nr 

XX/17/2007/. 
 

11. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny zakupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego za 2008 rok na obszarze Gminy Miasto Rzeszów /druk nr 
XX/16/2007/. 

 
12. Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat od posiadania psów /druk nr XX/15/2007/. 

 
13. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr 

XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego „Planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006-
2008”. 

 
14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Taryf na zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 
2008”. 

 
15. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. 
 
16. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Programu 

„Uczenie się przez całe życie” Comenius – Partnerskie Projekty Szkół /druk nr 
XX/2/2007/. 

 
17. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
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18. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /druk nr XX/3/2007/. 

 
19. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 
1 w Rzeszowie /druk nr XX/4/2007/. 

 
20. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów zadania w zakresie przyjmowania osób 
w stanie nietrzeźwości – dowiezionych z terenu gmin i powiatów województwa 
podkarpackiego – oraz prowadzenia opieki nad tymi osobami do czasu ich 
wytrzeźwienia /druk nr XX/5/2007/. 

 
21. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2008 rok 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie” /druk nr XX/6/2007/. 

 
22. Uchwała w sprawie zasad dokonywania przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury i sprzętu 
medycznego oraz zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego /druk nr 
XX/13/2007/. 

 
23. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 
i Przemocy /druk nr XX/14/2007/. 

 
24. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok /druk nr XX/7/2007/. 

 
25. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli i sprzętów /druk nr 

XX/12/2007/. 
 

26. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony. 

 
27. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Rolnicza) 

/druk nr XX/8/2007/. 
 

28. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Sportowa) 
/druk nr XX/9/2007/. 

 
29. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Wieniawskiego i zwolnienia 
z przetargowego trybu zawarcia umowy /druk nr XX/10/2007/. 
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30. Uchwała w sprawie określenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu 

drogowego taksówką /druk nr XX/11/2007/. 
 

31. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 160/15/2007, 
uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie /druk nr XX/19/2007/. 

 
32. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 161/16/2007 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/11/2000 w rejonie ul. 
Szewskiej w Rzeszowie /druk nr XX/20/2007/. 

 
33. Uchwała w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIX/114/2005 Rady Miasta Rzeszowa 

z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 104/12/2005 na osiedlu Staromieście 
w Rzeszowie /druk nr XX/22/2007/. 

 
34. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVII/65/2005 Rady Miasta Rzeszowa 

z dnia 22 marca 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005 w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie, 
w części oznaczonej symbolem B /druk nr XX/21/2007/. 

 
35. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 uchwalonego 

w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto 
w Rzeszowie /druk nr XX/24/2007/. 

 
36. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 98/6/2005_A w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie /druk nr 
XX/23/2007/. 

 
37. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 
38. Zapytania i interpelacje. 

 
39. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 

Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad XX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Ad. 1. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
Poinformował, że 30 października 2007 r. radny p. Tomasz Kamiński złożył rezygnację 
z mandatu radnego,  w związku z wyborem na Posła RP. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu 
wyborczym nr 1 – Rzeszów, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
 
Ad. 2. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisja Edukacji, 
- Komisja Zdrowia, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Czy jest możliwe szybkie uzyskanie pożyczek z Banku 
Gospodarstwa Krajowego?” 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że pożyczki są już przyznane 
przez Bank Gospodarstwa Krajowego na prefinansowanie, w stosownych kwotach, obydwu 
zadań. Prefinsnsowanie, które jest w trakcie roku budżetowego nie jest ujęte 
w budżecie. Otrzymaną od wykonawcy fakturę Miasto przesyła do Banku, który reguluje 
należności. Następnie, gdy wpłyną dochody unijne do Banku, wtedy pożyczka zostaje 
spłacona. Przewidujemy, że na koniec roku nie zostaną w całości spłacone pożyczki, 
zaciągnięte do 31 grudnia. W takim przypadku pożyczki krótkoterminowe bieżące 
przekształca się w długoterminowe, przechodzące na rok następny. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o wyjaśnienie w sprawie zagospodarowania terenu 
rekreacyjno – sportowego na os. Ziemowit, którego realizacja została chwilowo wstrzymana 
ze względu na protest kilku mieszkańców.  
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji UM 
– powiedziała, że w związku z tym, że opinie mieszkańców w tej kwestii są podzielone, 
zadanie to zostało wstrzymane do czasu rozstrzygnięcia sporu. 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”).  
 
 
Ad. 3. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.         
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Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok, 

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”).  
 

 
Ad. 4. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 
 

Ad. 5. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 
 
Ad. 6. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
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- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 
 

Ad. 7. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 
 
Ad. 8. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ulica Rejtana). Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ulica 
Rejtana), w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 
 
 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


-  11  - 
Ad. 9. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu 
w 2008 roku. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – zapytał: „Na jakie imprezy organizowane przez Filharmonię 
zostaną przeznaczone środki w kwocie 120 tys. zł.?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydenta Miasta – odpowiedział: „Filharmonia to nasz ośrodek 
kultury, dlatego pragniemy wspomóc jej działalność. O sposobie wydatkowania tych środków 
będzie decydował dyrektor Filharmonii.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – stwierdził, że uchwała ta powinna być zaopiniowana przez 
Komisję Kultury i Promocji Rady Miasta. Zwrócił uwagę również na to, że rok temu, 
Marszałek odwołując dyrektora Wergiliusza Gołąbka deklarował, że ta placówka będzie 
lepiej funkcjonować. Jeśli Miasto wspiera finansowo Filharmonię to znaczy, że wcale nie 
funkcjonuje ona lepiej.  
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zapytał: „Czy ta pomoc finansowa będzie stałą formą 
wspomagania tych instytucji? Uważam, że jeżeli dajemy pieniądze, to powinniśmy otrzymać 
wszelkie informacje o zamierzeniach, a także sukcesach Filharmonii.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydenta Miasta – odpowiedział: „Filharmonia to perełka 
Rzeszowa, a poprzez organizowane imprezy promuje nasze Miasto. Faktem jest, że jest to 
jednostka podległa Marszałkowi, ale uważałem za stosowne aby wspomóc ją finansowo.” 
 
Radna Pani Marta Niewczas – stwierdziła, że brak jest współpracy pomiędzy 
Marszałkiem Województwa Podkarpackiego a Miastem. 
 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu w 2008 roku, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(25 głosami „za”). 

 
 

Ad. 10. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/17/2007 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
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- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – stwierdził: „W załączniku nr 2, w przeciwieństwie do załącznika 
nr 1 nie ma rozróżnienia na pojazdy spełniające normy czystości lub nie. Proszę o rozważenie 
możliwości zrekompensowania, w nadchodzącym roku gwałtownego skoku podatku, 
przedsiębiorcom części tych podwyżek, a także szczegółowe omówienie kwestii dotyczącej 
pomocy publicznej.” 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła: „Dynamika wzrostu podatku dotyczy 
tylko 15 pojazdów. Jeżeli podmiot posiada kilka pojazdów, to przewidziane zostały pewne 
ulgi. W takiej sytuacji, gdy podatnik zwróci się z prośbą o udzielenie ulgi, ulgę taką powinien 
otrzymać.”  
 
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego – odpowiedziała: „Ustawa 
o podatkach i opłatach lokalnych dokładnie precyzuje od których rodzajów pojazdów można 
różnicować stawki z uwagi na wiek i na wpływ na środowisko. Jest to zapisane w ustawie. 
Spełniając wymogi ustawy zróżnicowaliśmy te stawki w tych rodzajach pojazdów, 
w których ustawa dopuszcza taką możliwość. Odnośnie pomocy publicznej chciałabym 
poinformować, że od stycznia 2007 r. został dodany artykuł 20b w ustawie o podatkach 
i opłatach lokalnych, który mówi, że - różnicowanie stawek podatków lokalnych m.in. podatku 
od nieruchomości, środków transportowych – jeżeli stanowi pomoc publiczną, to ma być to 
pomoc deminimis. Pomoc deminimis jest to pomoc, która nie ma ściśle określonego 
przeznaczenia. To znaczy, że przedsiębiorca uzyskując pomoc z różnych tytułów może ją 
przeznaczyć na cele, które nie są ściśle określone, ale warunkiem jest, że łącznie taka pomoc 
w okresie trzech ostatnich lat nie może przekroczyć, po nowelizacji tych przepisów, 
200 tys. euro. 
 

Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 
 

Ad. 11. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny zakupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego za 2008 rok na obszarze Gminy Miasto Rzeszów. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/16/2007 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno-Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny zakupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego za 2008 rok na obszarze Gminy Miasto Rzeszów, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
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Ad. 12. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zwolnienia od opłat od posiadania psów. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/15/2007 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno-Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat od posiadania psów,  w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 
 
Ad. 13. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta 
Nr XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego „Planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006-2008”. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Pan Radny Ludwik Szyszka – zwrócił uwagę na brak w załączniku zapisów dotyczących 
modernizacji sieci wodociągowej na Osiedlu Słocina. Przypomniał, że zgodnie z ustawą 
MPWiK ma obowiązek opracowania takiego planu. 
 

Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta Nr 
XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego „Planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006-2008”, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta 25 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy dwóch głosach 
wstrzymujących. 

 
 
Ad. 14. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Taryf na zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów 
na rok 2008”. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
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- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Pan Radny Robert Kultys – powiedział: „Podwyżka 5% jest większa od inflacji. 
Zwiększenie przez Pana Prezydenta podwyżki jest spowodowane tym, że należy pozyskać 
środki na inwestycje. Proszę o przedstawienie jaki jest pomysł na to, żeby potrzebne kwoty 
uzyskać z innych źródeł, ponieważ ta podwyżka pokryje tylko 25 % nakładów inwestycyjnych, 
które są potrzebne do zamortyzowania.”  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiedział: „Proponowana 
podwyżka w wysokości 5% jest wyższa niż w roku ubiegłym, ponieważ zaawansowanie prac 
na Zakładzie Uzdatniania Wody Pitnej w Zwięczycy jest dużo większe. Ta sytuacja jest ciągle 
analizowana. Musimy wywarzyć konieczność sfinansowania tych inwestycji, z możliwościami 
mieszkańców. Pan Prezydent w toku dyskusji podjął decyzję aby obciążyć mieszkańców 
podwyżką w wysokości 5%, ponieważ uznał, że w 2008 roku uzyskane środki wystarczą na 
pokrycie wszystkich kosztów inwestycyjnych jakie są konieczne do podniesienia poprawy 
wody pitnej. Wziął także pod uwagę, że te obciążenia w latach następnych powinny być nieco 
wyższe. Na chwilę obecną uznał, że te obciążenia podatnika wystarczą na pokrycie kosztów,  
w roku 2008 i będą bazą wyjściową na lata następne.” 
 
Pan Radny Robert Kultys – zapytał: „Czy jest plan na to, żeby w najbliższych latach te 
środki, które zostały wydane na inwestycje, zostały zamortyzowane w inny sposób niż poprzez 
podwyższanie ceny wody w sposób rażący?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – wyjaśnił: „Odnosząc się do pozyskiwania 
środków, które będą wydatkowane na produkcję wody, dostarczanie i jej amortyzację oraz 
zakup nowych urządzeń przyjęliśmy politykę, aby za wszelką cenę zdobywać nowych 
odbiorców. Na dzień dzisiejszy wykorzystanie produkcji wody szacuje się w granicach 50%, 
a więc celem kolejnych lat jest pozyskiwanie odbiorców i zwiększanie sprzedaży tegoż towaru. 
Odnosi się to zarówno do odbioru ścieków, jak i dostaw wody. Myślę, że głównie 
z tego tytułu dochody będą zabezpieczać wydatki, które w tej chwili są ponoszone na poprawę 
jakości wody.” 
 
Pan Radny Andrzej Dec – zabierając głos powiedział: „Ja rozumiem, że podwyżki 
w kolejnych latach będą w dużym stopniu zdeterminowane przez wielkość amortyzacji, a ta 
wzrośnie po oddaniu kolejnych inwestycji. W efekcie te podwyżki mogą być duże. Odnosząc 
się do tego, co mówił Pan Prezydent uważam, że jest to słuszny kierunek, żeby zwiększać krąg 
odbiorców wody. Tymczasem dochodzą do mnie informacje, że mamy trudności 
w porozumiewaniu się z gminami sąsiednimi tj. z Tyczynem i Boguchwałą. Każda 
z tych gmin planuje budowę oczyszczalni ścieków. Proszę o przedstawienie szczegółowej 
informacji jak wygląda nasza współpraca z tymi i z innymi gminami w tym zakresie.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – odpowiedział: „Istnieje spór pomiędzy Miastem 
Rzeszów a Gminą Krasne dotyczący wodociągów. Rzecz polega na tym, że Miasto 
zainstalowało liczniki, które wskazują ilość ścieków odbieranych z poszczególnych gmin. Ilość 
wody zużytej w Gminie Krasne jest różna od ilości odbieranych ścieków, które wskazują 
liczniki. Dzieje się tak dlatego, że do kanalizacji odprowadzana jest również deszczówka. 
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Chcemy rozliczać się zgodnie ze wskazaniami licznika. Natomiast każda gmina musi 
rozważyć, opłaca jej się budować i utrzymywać nową oczyszczalnię ścieków, czy dostarczać te 
ścieki do naszej oczyszczalni, która ma jeszcze możliwości przerobu. Jednakże ta decyzja 
należy do gminy. Gmina Krasne chce płacić jedynie za ścieki obliczane według zużycia wody, 
a my chcemy, aby płacili według wskazania licznika. Stąd też wynikł ten spór.” 
 
Pan Radny Robert Kultys – zapytał: „Jak w toku najbliższych trzech lat zamierza Pan 
Prezydent zaplanować amortyzację tych środków, które są w tej chwili wydawane 
inwestycyjnie w MPWiK. Ile z tej amortyzacji przypadnie na podwyżki dla mieszkańców, a ile 
z innych źródeł i jakie to będą źródła?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – odpowiadając na pytania radnego powiedział: 
„Amortyzacja będzie liczona zgodnie z obowiązującymi przepisami, a więc ani Prezydent ani 
MPWiK nie mają żadnego ruchu w tym zakresie.” 
 
Pan Radny Ludwik Szyszka – zabierając głos powiedział: „W świetle wcześniejszych 
wypowiedzi chciałem poruszyć temat Gminy Boguchwała. Gmina ta stara się o budowę 
oczyszczalni ścieków. W związku z tym chciałbym zapytać, jaki wpływ na ujęcie wody 
w Zwięczycy będzie miała budowa oczyszczalni ścieków w Boguchwale? Chciałbym również 
dowiedzieć się czy będzie remontowany zbiornik retencyjny na Słocinie?” 
 
Pani Joanna Sobolak – Dyrektor MPWiK d/s Ekonomiczno-Finansowych – wyjaśniła: 
„Jeżeli chodzi o urządzenia wodociągowe i kanalizacyjne na Słocinie, w chwili obecnej 
MPWiK prowadzi działalność w zakresie obsługi wodociągu i sieci kanalizacyjnej. Woda jest 
pobierana ze studni, tak jak życzyli sobie mieszkańcy. W okresie letnim występowały braki 
wody, dlatego też MPWiK wykonał spięcie wodociągu ze Słociny z wodociągiem z Rzeszowa. 
W taki sposób braki wody były uzupełniane. Odnośnie studni na Słocinie, działka została już 
przekazana do Gminy Miasta Rzeszów przez Gminę Krasne. Jednakże nie wiemy, czy na tej 
działce występuje złoże wody. W roku 2008  zakładamy opracowanie dokumentacji 
geologicznej celem stwierdzenia, czy istnieje zasadność budowy studni na tej działce. 
Odnośnie urządzeń, które zostały już przekazane tj. zbiorniki i przepompownie, to dodatkowo 
uzupełniono urządzenia jeszcze o zapasową pompę, która jest niezbędna. Ponadto 
w zbiorniku na górnej Słocinie zamontowano urządzenia pomiarowe. W planach na 2008 rok 
jest opracowywanie projektu studni na Słocinie. Jest to plan 3 letni, nad którym odbyło się 
głosowanie o jego uzupełnienie w 2008 roku  z uwagi na przeniesienie środków na poprawę 
jakości wody.” 
 
Pan Radny Antoni Kopaczewski – zapytał: „Czy zwiększenie produkcji wody nie wpłynie 
niekorzystnie na jej jakość?” 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – powiedział: „Modernizacja 
Zakładu Uzdatniania Wody Pitnej w Zwięczycy będzie polegała na tym, że woda będzie tej 
samej jakości, bez względu czy pobór będzie 10%, czy 100% możliwości wydajności Zakładu 
Uzdatniania Wody. Jest nieprawdą, że im więcej wody produkujemy, to jest ona gorszej 
jakości. Jestem przekonany, że woda ta będzie tak samo dobrej jakości, bez względu na 
wielkość produkcji. Chciałbym dodać, że rezerwa wody tworzona będzie na Osiedlu 
Krakowska Południe, gdzie na początku 2008 roku przewidziana jest budowa zbiorników 
wyrównawczych.” 
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Taryf na zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 
2008”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta (15 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 6 głosach wstrzymujących). 

 
 
Ad. 15. 
Pan Andrzej Dec – Radny Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. Równocześnie poinformował, że Komisja wnioskuje 
o wykreślnie w paragrafie 46 pkt 3. 
 
Zawnioskował o wprowadzenie następujących poprawek do Statutu: 

1. wykreślenie na str. 12  w § 52 w ust. 1 punktu 6 - opiniowanie projektu budżetu 
w zakresie wydatków Biura Rady Miasta, 

2. wykreślenie na str. 11 w § 46 w ust. 3 - zasady i tryb zgłaszania inicjatywy 
uchwałodawczej, o której mowa w ust. 1 pkt 5 określa Rada w odrębnej uchwale, 

3. przesunięcie w § 26 ust. 2 pkt 3 - projekty uchwał - jako pkt 1. 
 

Przystąpiono do głosowania: 
Wniosek o wykreślenie na str. 12  w § 52 w ust. 1 punktu 6 - opiniowanie projektu 
budżetu w zakresie wydatków Biura Rady Miasta. Wniosek zostały przyjęty 
15 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych i 6 głosach wstrzymujących. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – wycofał wniosek o wykreślenie na 
str. 11 w § 46 w ust. 3 - zasady i tryb zgłaszania inicjatywy uchwałodawczej, o której 
mowa w ust. 1 pkt 5 określa Rada w odrębnej uchwale.  
 
Wniosek o przesunięcie w § 26 ust. 2 pkt 3 - projekty uchwał - jako pkt 1. Wniosek 
zostały przyjęty 17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 6 głosach 
wstrzymujących. 
 
Pan Radny Jerzy Jęczmienionka – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego 
i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi zgłosił wniosek o zmianę w § 46 ust. 1 pkt 1 – 
który brzmi: „inicjatywa uchwałodawcza przysługuje 4 radnym” na: „inicjatywa 
uchwałodawcza przysługuje 3 radnym.” 
 
Przystąpiono do głosowania: 
Wniosek o zmianę w § 46 ust. 1 pkt 1 – „inicjatywa uchwałodawcza przysługuje 
4 radnym” na: „inicjatywa uchwałodawcza przysługuje 3 radnym”. Wniosek zostały 
przyjęty 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 
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Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa wraz z poprawkami, 

została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
 
Ad. 16. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
Programu „Uczenie się przez całe życie” Comenius – Partnerskie Projekty Szkół. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/2/2007 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Dalszą część obrad prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta. 
Poinformował, że Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Programu 
„Uczenie się przez całe życie” Comenius – Partnerskie Projekty Szkół, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 
 
Ad. 17. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 20 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(21 głosami „za”). 

 
 
Ad. 18. 
Pani Renata Żukowska – Dyrektor Wydziału Zdrowia - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie 
do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony 
na druku XX/3/2007 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 
 
Ad. 19. 
Pani Renata Żukowska – Dyrektor Wydziału Zdrowia - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 
1 w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/4/2007 stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 
1 w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami 
„za”). 

 
 
Ad. 20. 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów zadania w zakresie 
przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości – dowiezionych z terenu gmin i powiatów 
województwa podkarpackiego – oraz prowadzenia opieki nad tymi osobami do czasu ich 
wytrzeźwienia. Zgłosił autopoprawkę, zgodnie z którą w § 1 wprowadza się pkt. 2 – o treści: 
„w umowie, stanowiącej załącznik do Uchwały, dotychczasowa treść § 1 otrzymuje 
oznaczenie ust. 1, dodaje się ust. 2 w brzmieniu: Izba Wytrzeźwień w Rzeszowie motywuje 
osoby uzależnione od alkoholu do podjęcia terapii w placówkach lecznictwa odwykowego.” 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku XX/5/2007 stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu/.  

 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisja Zdrowia, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów zadania w zakresie przyjmowania osób 
w stanie nietrzeźwości – dowiezionych z terenu gmin i powiatów województwa 
 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


-  19  - 
podkarpackiego – oraz prowadzenia opieki nad tymi osobami do czasu ich 
wytrzeźwienia, wraz z autopoprawką, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 
 
Ad. 21. 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa 
na 2008 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie”. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/6/2007 stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu/. 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisja Zdrowia, 
- Komisja Edukacji, 
- Komisja Kultury i Promocji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2008 
rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami 
„za”). 

 
 
Ad. 22. 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad dokonywania przez Samodzielny Publiczny 
Zespół Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury 
i sprzętu medycznego oraz zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/13/2007 stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Pan Andrzej Dec – zgłosił, że zapisy w §1 ust. 1 i 3 są sprzeczne. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – zgłosił autopoprawkę, zgodnie 
z którą pkt. 1 w  §1 otrzymuje brzmienie: „Zakup lub przejęcie darowizny aparatury i sprzętu 
medycznego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie 
(zwany dalej SP ZOZ Nr 1), której wartość jest równa lub wyższa niż 10.000,00 zł wymaga 
uzyskania opinii Rady Społecznej oraz zgody Prezydenta Miasta Rzeszowa (zwanego dalej 
Prezydentem Miasta). Zakup lub przejęcie darowizny aparatury i sprzętu medycznego, której 
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wartość jest niższa niż 10.000,00 zł wymaga uzyskania wyłącznie zgody Prezydenta Miasta, 
punkt 2 zostaje bez zmian, natomiast punkt 3 został wykreślony.” 
 

Uchwała w sprawie zasad dokonywania przez Samodzielny Publiczny Zespół 
Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury 
i sprzętu medycznego oraz zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego 
wraz z autopoprawką, została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 
jednym głosie wstrzymującym. 
 
 
Ad. 23. 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 
i Przemocy. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/14/2007 stanowi załącznik nr 25 
do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Rodziny o Pomocy Społecznej, 
-     Komisja Zdrowia, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
 
Ad. 24. 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej 
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok wraz 
z autopoprawką /autopoprawka stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku XX/7/2007 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniający Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania osób 
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niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok, wraz z autopoprawką, 
została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
 
Ad. 25. 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przekazania mebli i sprzętów. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
XX/12/2007 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 
 
W dalszej części obrady sesji prowadził Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady 
Miasta. 
 
Poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli i sprzętów, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 
 
Ad. 26. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami 
„za”). 
 
 
Ad. 27. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/8/2007 stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 
 
Ad. 28. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/9/2007 stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. 
 
Pan Andrzej Dec – stwierdził, że podjęcie przedłożonej uchwały jest zbędne z uwagi na fakt 
iż jest to droga publiczna będąca w zarządzie Miasta. 
 
Pan Aleksander Nowosad – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział: „Podjęcie tej uchwały jest podyktowane tym, iż Zakład Energetyczny 
porządkuje dojścia służebności. Z rejestru gruntu wynika, że należy im to użyczyć. Zakład 
Energetyczny złożył wniosek o uregulowanie prawne dotyczące ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu.”  
 
Pan Andrzej Dec – zawnioskował o zdjęcie omawianego projektu uchwały z porządku obrad 
sesji i ponowne skierowanie do Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Przystąpiono do głosawania: 
 

Wniosek o zdjęcie uchwały i ponowne skierowanie do rozpatrzenia  przez 
Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji został przyjęty 18 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
 
Ad. 29. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie 
nieruchomości zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Wieniawskiego i zwolnienia 
z przetargowego trybu zawarcia umowy. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku XX/10/2007 stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości 
zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Wieniawskiego i zwolnienia 
z przetargowego trybu zawarcia umowy, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
 
Ad. 30. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia liczby nowych licencji na wykonywanie 
transportu drogowego taksówką. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
XX/11/2007 stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie określenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(18 głosami „za”). 

 
 
Ad. 31. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
160/15/2007, uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku XX/19/2007 stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 160/15/2007, 
uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza Staroniwskie” przy 
 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


-  24  - 
al. W. Witosa w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(15 głosami „za”). 

 
 
Ad. 32. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
161/16/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/11/2000 w rejonie 
ul. Szewskiej w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/20/2007 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 161/16/2007 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/11/2000 w rejonie 
ul. Szewskiej w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(17 głosami „za”). 
 
 
Ad. 33. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIX/114/2005 
Rady Miasta Rzeszowa z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 104/12/2005 na osiedlu 
Staromieście w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/22/2007 
stanowi załącznik nr 36 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIX/114/2005 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 104/12/2005 na osiedlu Staromieście 
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(17 głosami „za”). 
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Ad. 34. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVII/65/2005 
Rady Miasta Rzeszowa z dnia 22 marca 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005 w rejonie ul. Kopisto 
w Rzeszowie, w części oznaczonej symbolem B. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku XX/21/2007 stanowi załącznik nr 37 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki Przestrzennej został zgłoszony wniosek o odrzucenie zaproponowanego 
projektu uchwały. Wynik głosowania nad wnioskiem nie przyniósł rozwiązania (3 głosy „za”, 
3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”).  
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos, powiedział: „Sprawa ta jest dość 
skomplikowana. Według mnie w sytuacji, kiedy uwagi zgłoszone przez właściciela terenu 
kolidują z zamiarami Biura Rozwoju Miasta, to nie jest jedyną możliwością uchylenie 
uchwały o przystąpieniu lecz jest także możliwość kontynuacji prac nad tym spornym 
obszarem, uwzględniając uwagi właściciela. Uważam, że mogliśmy dokonać podziału tego 
planu na dwie części: jedną tj. uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 
uchwalonego w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto 
w Rzeszowie. Natomiast kontynuować prace dotyczące planu zagospodarowania spornego 
terenu uwzględniając racje właściciela, przy zachowaniu interesu Miasta. Właściciel wystąpił 
już o warunki zabudowy i zagospodarowania. Urząd Miasta, a ściślej Wydział Architektury, 
wyda te warunki w oparciu o obowiązującą w takim przypadku zasadę sąsiedztwa, skoro na 
tym terenie nie istnieje plan zagospodarowania. Zatem oczekiwania inwestora są z jednej 
strony bardzo ciekawe i ambitne, zaś z drugiej dość zaborcze, w tym sensie, że chce on bardzo 
intensywnie zabudować ten teren. Z wiedzy jaką posiadam na ten temat wynika, że 
przygotowywana decyzja o wydaniu warunków zabudowy i zagospodarowania terenu stara 
się uwzględnić okoliczności, które zwykle w takim przypadku zapisuje się w planie 
zagospodarowania przestrzennego. Mam przekonanie, że nie do końca spełnimy tego rodzaju 
oczekiwania. W szczególności ta decyzja nie uwzględni aspektu komunikacyjnego tego 
obszaru. Proszę o wzięcie pod uwagę możliwość odłożenia tego tematu o miesiąc, aby móc 
przeprowadzić dyskusję szerszą niż w kręgu pracowników Miasta i inwestora, żeby można 
było się zorientować jakie zdanie na ten temat mają specjaliści.” 
 
Pani Radna Marta Niewczas – zapytała: „Czy były przeprowadzone badania geologiczne 
tego terenu? Jak wiemy inwestycja ta ma się znajdować blisko Wisłoka. Czy ten teren nadaje 
się pod taką inwestycję?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – odpowiedział: „Często czytamy w artykułach 
wypowiedzi architektów, że Miasto powinno frontem ustawić się do rzeki. Uważam, że takie 
twierdzenie jest bardzo zasadne. Znalazł się inwestor, który wykupił grunty przy ulicy 
Podwisłocze i Kopisto i chce realizować taką inwestycję. Interesem Miasta jest aby 
powstawały nowe obiekty, co wiąże się z nowymi miejscami pracy i zwiększonymi wpływami 
do budżetu Miasta z tytułu podatków.” 
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Pan Radny Robert Kultys – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonego projektu 
uchwały, powiedział: „Nie ulega wątpliwości, że teren przy Wisłoku, jak i wiele innych 
terenów są bardzo cenne dla Miasta i  wymagają odpowiedniego zagospodarowania. Od 
wielu lat tereny te były traktowane po macoszemu i bardzo wiele miejsc nie przynosiło Miastu  
chluby. Niewątpliwie pomysł na aktywizację terenów przy Wisłoku jest pomysłem dobrym. 
Miasto powinno się w to zaangażować. Ruch inwestycyjny w tym rejonie jest bardzo 
korzystny. Chciałbym przypomnieć, że kilka lat temu rozpoczęto prace nad kompleksowym 
zaprojektowaniem tych terenów i w dużej mierze te projekt  zostały już ukończone. Projekty 
urbanistyczne, czyli projekty w zakresie w jakim Miasto posiada władztwo nad swoimi 
terenami. Projekt, w którym tereny przy Moście Zamkowym były opracowywane jako jedne 
 z pierwszych, miał szansę na dobrą realizację.  Dzisiaj decyzja Pana Prezydenta skłania nas, 
abyśmy pracę urbanistów wyrzucili do kosza. Pomijam to, że wyrzucamy do kosza pieniądze 
naszych podatników, którzy płacili na to aby urbaniści kontynuowali prace planistyczne 
obejmujące ten teren. Z drugiej zaś strony rezygnując z szansy na kompleksowe 
zagospodarowanie tych terenów. Patrząc z punktu widzenia merytorycznego 
i urbanistycznego jest bardzo ważne, aby odpowiedzieć sobie, biorąc pod uwagę 
zagospodarowanie całości terenu nad Wisłokiem, na co najmniej trzy pytania;  

1. Czy Miasto w zagospodarowaniu tych terenów nad Wisłokiem powinno się zwracać do 
Wisłoka czy od Wisłoka? 

2. Czy na tamtym terenie potrzebne są rozwiązania (kubatury) werdykalne, czy raczej 
rozwiązania horyzontalne? 

3. Jaki ma być kontekst pozostałej zabudowy na sąsiadujących terenach? 
Zazwyczaj projektując tereny nadbrzeżne, projektowana jest cała panorama, cały ciąg 
panoramy Miasta, aby całość miała sens. Ja tak właśnie rozumiem potrzebę i podjęcie 
uchwały o zaprojektowaniu terenów nadrzecznych, których elementem była ta uchwała, którą 
chcemy dzisiaj unieważnić. Jeśli dzisiaj mamy podjąć nową uchwałę, to Rada Miasta  
powinna mieć wcześniej zaproponowane jakieś wyjście alternatywne. Przyjęcie uchwały jest 
jednoznaczne z wyrzuceniem do kosza wszelkich opinii urbanistów i pójście na rękę 
inwestorowi.” 
 
Pan Radny Zdzisław Daraż – zabierając głos powiedział: „Mówimy o krajobrazie nad 
rzeką, o nowym rozwiązaniu architektonicznym. Jak wygląda Nowe Miasto wszyscy wiemy. 
Wiele nie możemy tam zrobić. Włączanie jakiś estetycznych elementów jest szalenie trudne. 
Powstaje pytanie: czy mamy się decydować na niskie budownictwo, czy też wysokie? Dość 
często słychać ataki, że ani w przeszłości, ani obecnie nie powstaje budownictwo kubaturowe. 
Należy zastanowić się w takim razie jak mogło powstać budownictwo kubaturowe, jeżeli 
bronimy się przed nim. Osobiście będę głosował za tym, aby uchwałę Pana Prezydenta 
przyjąć.” 
 
Pan Radny Andrzej Dec -  powiedział: „Zgadzamy się co do tego, że w interesie Miasta leży 
aby powstawały nowe inwestycje. Nie możemy jednak swojego zainteresowania ograniczać 
tylko do obszarów zajmowanych przez te obiekty. Musimy popatrzeć szerzej. Nie usłyszałem 
ani jednego zdania wyjaśniającego dotyczącego problemu komunikacyjnego jaki może 
wystąpić. Chciałbym, abyśmy sobie ze względu na wagę sprawy, dali jeszcze miesiąc czasu, 
na dyskusję nad tym projektem. 
Wnoszę o zdjęcie uchwały z porządku obrad  i ponowne skierowanie do rozpatrzenia przez 
Komisję Przestrzenną.” 
 
Przystąpiono do głosowania: 
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Wniosek dotyczący zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad sesji i ponowne 

skierowanie do rozpatrzenia  przez Komisję Gospodarki Przestrzennej został 
odrzucony.  
Wynik głosowania: 7 głosów „za”, 13 głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący. 
 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVII/65/2005 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 22 marca 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005 w rejonie ul. 
Kopisto w Rzeszowie, w części oznaczonej symbolem B, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta (19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 7 głosach 
wstrzymujących). 
 
 
Ad. 35. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 
uchwalonego w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto 
w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/24/2007 stanowi 
załącznik nr 38 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 uchwalonego w części 
oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 
 
Ad. 36.  
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005_A w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku XX/23/2007 stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Pan Radny Andrzej Dec - zabierając głos powiedział: „Chciałem zwrócić uwagę, że 
w stosunku do pierwotnych zamierzeń, na skutek uchylenia planu w części B, 
zrezygnowaliśmy z przedłużenia ulicy Podwisłocze do ulicy Wierzbowej. Z omawianego planu  
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wynika, że ulicy Wierzbowej ma nie być. Jest to spowodowane istnieniem jakiegoś 
tymczasowego obiektu, który znajduje się na tym terenie. Apeluję, aby zamysł zbudowania 
drogi, która połączy ulicę Wierzbową z ulicą Kopisto pozostawić.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – odpowiedział: „Mamy zamiar połączyć ulicę 
Podwisłocze z ulicą Wierzbową. Obecnie przeszkodą w realizacji tego zamierzenia jest barak 
służby zdrowia. Będziemy kontynuować ten plan.”  
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 98/6/2005_A w rejonie ul. Kopisto w Rzeszowie, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
 
Ad. 37. 
Wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od dnia 31 października do 26 listopada 2007 
roku, przekazany radnym w formie pisemnej – stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
 
Ad. 38. 
Radny Pan Andrzej Dec – złożył ustnie wniosek o treści: 
 

„Proszę o przedstawienie szczegółowej informacji na temat współpracy 
z gminami Tyczyn i Boguchwała w zakresie korzystania i budowy oczyszczalni ścieków oraz 
nowych ujęć wody”. 
 
Radny Pan Robert Kultys - złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „W związku z podwyżką ceny wody i kanalizacji o 5% proszę 
o odpowiedź: 

1. O ile zwiększy się planowany przychód MPWiK w skali roku dzięki wprowadzonej 
podwyżce? 

 
2. Jakiej wysokości inwestycje wymagające amortyzacji zostały zrealizowane lub 

zaplanowane przez MPWiK ( w tym poprawa jakości wody) w latach 2006-2008? 
 

3. Jakiej wysokości amortyzacja tych inwestycji została przewidziana na kolejne lata do 
oddania ich do użytku? 

 
4. Jaka część tej amortyzacji zostanie pokryta z podwyższonej ceny mediów?” 

 
Radny Pan Jacek Adamowicz - złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Czy będzie przewidziana budowa drogi pożarowej w przyszłym roku od bloków przy 
ul. Mikołajczyka 1, 3, 5, przedłużając ją w kierunku garaży i ul. Krakowskiej? 

 
2. Mieszkańcy ul. Mikołajczyka bardzo proszą Pana Prezydenta o wyremontowanie ulicy 

i chodnika na odcinku od Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w kierunku budynku 
przy ul. Mikołajczyka 12 wraz z miejscami parkingowymi. Bardzo proszę 
o uwzględnienie tych przedsięwzięć w budżecie na przyszły rok. 
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3. Czy przewiduje Pan w przyszłym budżecie na rok 2008 środki na wyremontowanie 

boiska sportowego na terenie Parku Sybiraków na Osiedlu Gen. Andersa? Rada 
Osiedla od lat prosi Pana Prezydenta o wyremontowanie boiska. Było to również 
przedmiotem obrad Komisji Sportu Rady Miasta Rzeszowa.” 

 
Radna Pani Józefa Winiarska - złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Pasażerowie proszą, aby nie naklejać reklam na szybach autobusów MPK, bo 
ograniczają one widoczność, a wieczorem staje się ona zerowa. Proponują natomiast, 
aby umieszczać je powyżej okien, na tylnej szybie i ostatecznie na dwóch pierwszych 
 z przodu autobusu. Jest pytanie czy pan dyrektor weźmie pod uwagę nasze 
propozycje.  

 
2. Kto ma rozwiązać problem wałęsających się psów. Dotyczy to części Osiedla 

Przybyszówka–Dworzysko i Malców. 
 

3. Informuję, że należy częściej odbierać z pojemników stłuczkę szklaną i plastik.” 
 
Radny Pan Jerzy Maślanka - złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

Interpelacja dotyczy „współpracy na linii Podkarpacki Związek Piłki Nożnej, 
a Gimnazjum Sportowym w Rzeszowie.” Tekst interpelacji w załączeniu. 
 
 
Ad. 39. 
Radna Pani Maria Korczowska – podziękowała Panu Prezydentowi za inicjatywę 
wybudowania schroniska dla bezdomnych zwierząt. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że oficjalne otwarcie trasy 
podziemnej przypada na 14 grudnia 2007 roku. Równocześnie zaprosił wszystkich obecnych 
na sesji do zwiedzania tejże trasy. 
 
 
Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr XVIII/1/2007 z XVIII sesji odbytej w dniu 25 września 2007 r. 
Protokół Nr XIX/1/2007 z XIX sesji odbytej w dniu 30 października 2007 r. 
 
 
 

Na XX sesji odbytej w dniu 27 listopada 2007 roku Rada Miasta 
Rzeszowa podjęła następujące uchwały: 

 
1. Uchwała Nr XX/315/2007 - w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

w okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
 
2. Uchwała Nr XX/316/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

 
3. Uchwała Nr XX/317/2007 w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 
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4. Uchwała Nr XX/318/2007 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

emisji obligacji. 
 

5. Uchwała Nr XX/319/2007 - w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok. 

 
6. Uchwała Nr XX/320/2007 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

7. Uchwała Nr XX/321/2007 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
bez oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 

 
8. Uchwała Nr XX/322/2007 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej (ulica 
Rejtana). 

 
9. Uchwała Nr XX/323/2007 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu 
w 2008 roku. 

 
10. Uchwała Nr XX/324/2007 - w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
 

11. Uchwała Nr XX/325/2007 - w sprawie obniżenia średniej ceny zakupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego za 2008 rok na obszarze 
Gminy Miasto Rzeszów. 

 
12. Uchwała Nr XX/326/2007 - w sprawie zwolnienia od opłat od posiadania psów. 

 
13. Uchwała Nr XX/327/2007 - w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa Nr XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego „Planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006-
2008”. 

 
14. Uchwała Nr XX/328/2007 - w sprawie zatwierdzenia „Taryf na zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto 
Rzeszów na rok 2008”. 

 
15. Uchwała Nr XX/329/2007 - w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. 
 
16. Uchwała Nr XX/330/2007 - w sprawie przystąpienia do realizacji projektów 

w ramach Programu „Uczenie się przez całe życie” Comenius – Partnerskie Projekty 
Szkół. 

 
17. Uchwała Nr XX/331/2007 - w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
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18. Uchwała Nr XX/332/2007 - zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie. 

 
19. Uchwała Nr XX/333/2007 - zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
Nr 1 w Rzeszowie. 

 
20. Uchwała Nr XX/334/2007 - zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów zadania w zakresie 
przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości – dowiezionych z terenu gmin i powiatów 
województwa podkarpackiego – oraz prowadzenia opieki nad tymi osobami do czasu 
ich wytrzeźwienia. 

 
21. Uchwała Nr XX/335/2007 - w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta 

Rzeszowa na 2008 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

 
22. Uchwała Nr XX/336/2007  - w sprawie zasad dokonywania przez Samodzielny 

Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie zakupu lub przyjęcia 
darowizny aparatury i sprzętu medycznego oraz zbycia, wydzierżawienia lub 
wynajęcia majątku trwałego. 

 
23. Uchwała Nr XX/337/2007 - w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 
i Przemocy. 

 
24. Uchwała Nr XX/338/2007 - zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania 
osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
25. Uchwała Nr XX/339/2007 - w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli i sprzętów. 

 
26. Uchwała Nr XX/340/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na czas nieoznaczony. 
 

27. Uchwała Nr XX/341/2007 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 
i przechodu (ul. Rolnicza). 

 
28. Uchwała Nr XX/342/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie 

nieruchomości zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Wieniawskiego 
i zwolnienia z przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 
29. Uchwała Nr XX/343/2007 - w sprawie określenia liczby nowych licencji na 

wykonywanie transportu drogowego taksówką. 
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30. Uchwała Nr XX/344/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 

160/15/2007, uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 
35, Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie. 

 
31. Uchwała Nr XX/345/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 

161/16/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/11/2000 
w rejonie ul. Szewskiej w Rzeszowie. 

 
32. Uchwała Nr XX/346/2007 - w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIX/114/2005 

Rady Miasta Rzeszowa z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 104/12/2005 
na osiedlu Staromieście w Rzeszowie. 

 
33. Uchwała Nr XX/347/2007 - w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVII/65/2005 Rady 

Miasta Rzeszowa z dnia 22 marca 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005 w rejonie ul. 
Kopisto w Rzeszowie, w części oznaczonej symbolem B. 

 
34. Uchwała Nr XX/348/2007 - w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6/2007 

uchwalonego w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej 
i Kopisto w Rzeszowie. 

 
35. Uchwała Nr XX/349/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 98/6/2005_A w rejonie ul. Kopisto 
w Rzeszowie. 
 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady XX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
Obrady trwały od godz. 8.30 do 15.00. 

 
 
                                                                               Przewodniczący 
                                                                         Rady Miasta Rzeszowa 

 
Protokołowała:                                                                  Konrad Fijołek 
 
Anita Topolska 
 
 
 
Sprawdził: 
Dyrektor Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
Mirosław Kubiak 
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